



MEMORANDUM

DATE: November 22, 2021

TO: All Governing Board Chairpersons

SUBJECT: **Consultation with Governing Board
Selection Criteria for the Appointment of the Principal**

Each year in early spring, the Senior Administrators of the Board begin to consider administrative changes and appointments for the following school year. These changes may be necessary due to the retirement of some administrators or the particular needs of the system.

Under Article 79 of the Education Act, the school board must consult the governing board on the selection criteria for the appointment of the principal. We encourage your governing board to take advantage of this consultation process. It does not mean that there will necessarily be a change in your school. It simply provides the opportunity for the wishes of the community to be taken into consideration when the Senior Administrators are discussing administrative changes.

The criteria should be sent to Mr. Jimmy Giannacopoulos, Sector Director, Elementary Schools or Mrs. Nathalie Lacroix-Maillette, Sector Director, High Schools no later than March 11, 2022.

Please call Brigida Sellato, Communications Division, at extension 7242, if you have any questions.

Nicholas Katalifos
Director General
NK/bs

c.c. Elementary & High School Principals
Ms. Pela Nickoletopoulos, Assistant Director General, Education
Mr. Jimmy Giannacopoulos, Sector Director, Elementary Schools
Mrs. Nathalie Lacroix-Maillette, Sector Director, High Schools
Ms. Brigida Sellato, Communications Consultant



MÉMORANDUM

DATE : Le 22 novembre 2021

À : Toutes les présidentes et tous les présidents des conseils d'établissement

OBJET : **Consultation avec les conseils d'établissement**
Critères de sélection de la direction de l'école

Au printemps de chaque année, les cadres supérieurs de la Commission commencent l'étude des mutations administratives et des nominations pour la prochaine année scolaire. Ces mutations peuvent être nécessaires suite à la retraite de quelques administrateurs ou à cause des besoins particuliers du réseau.

Conformément à l'article 79 de la Loi sur l'instruction publique, la Commission doit consulter le conseil d'établissement au sujet des critères de sélection de la direction d'école. Nous encourageons votre conseil d'établissement à se prévaloir de ce processus de consultation qui ne signifie pas nécessairement qu'il y aura un changement dans votre école. Ce processus permet aux cadres supérieurs de prendre en considération les désirs de la communauté lors des discussions des changements administratifs.

Les critères de sélection devraient être soumis à M Jimmy Giannacopoulos, Directeur du secteur, Élémentaire ou Mme Nathalie Lacroix-Maillette, Directrice du secteur, Secondaire d'ici le 11 mars 2022 au plus tard.

Veuillez appeler M^{me} Brigida Sellato, Division des communications, au poste 7242, pour toutes questions relatives à ce sujet.

Nicholas Katalifos
Directeur général

NK/bs/

c.c. Directions d'école
M^{me} Pela Nickoletopoulos, Directrice du secteur, Élémentaire
M Jimmy Giannacopoulos, Directeur du secteur, Élémentaire
M^{me} Nathalie Lacroix-Maillette, Directrice du secteur, Secondaire
M^{me} Brigida Sellato, Conseillère en communications